



Amelia Tan 陈静仪

Associate 高级律师

D 直线 +65 6911 8323

E 电邮 amelia.tan@careyolsen.com

Amelia is a member of the litigation, insolvency and restructuring practice in Singapore. She has a broad range of experience in commercial litigation, with a focus on complex, multi-jurisdictional shareholder related litigation, corporate disputes and insolvency and restructuring matters. Her practice includes acting in relation to unfair prejudice claims, derivative actions and the liquidation and winding up of offshore private companies. She also regularly advises listed companies and financial institutions in the region.

Career

Amelia practised in another leading offshore firm in Singapore before joining Carey Olsen in 2019.

Prior to moving offshore, Amelia was an advocate and solicitor of the Supreme Court of Singapore and a senior associate at a leading Singapore law firm Shook Lin & Bok where she gained extensive experience in international arbitration, corporate and shareholder litigation, trade and commodities disputes and insolvency related matters.

Amelia is admitted as a solicitor of the Eastern Caribbean Supreme Court (BVI). She is also admitted as a solicitor of the Senior Courts of England and Wales (non-practising).

Amelia是我们新加坡办公室诉讼、破产和重组业务团队的律师。她在商业诉讼方面拥有丰富的经验，尤其是涉及复杂的跨境股东诉讼、公司纠纷以及破产和重组事宜。她的执业领域包括不公平损害赔偿、派生诉讼以及离岸公司的清算和清盘。她还定期为上市公司和金融机构提供法律意见。

Amelia 于2019年加入Carey Olsen，之前她曾执业于另一家领先的离岸律所新加坡办公室。

在转向离岸执业前，Amelia曾是新加坡最高法院的辩护人及律师并在新加坡领先的律师事务所Shook Lin & Bok任资深律师。在此期间，她在国际仲裁、公司和股东诉讼、贸易和商品纠纷以及破产相关事宜等方面积累了丰富的经验。

Amelia 具备英属维尔京群岛（BVI）执业律师资格。她也获得了英格兰和威尔士（非执业）律师资格。

OFFSHORE LAW SPECIALISTS 离岸法律专业机构

BERMUDA 百慕大群岛 BRITISH VIRGIN ISLANDS 英属维尔京群岛 CAYMAN ISLANDS 开曼群岛 GUERNSEY 根西岛 JERSEY 泽西岛
CAPE TOWN 开普敦 HONG KONG 香港 LONDON 伦敦 SINGAPORE 新加坡

careyolsen.com



LOCATION 地点

/ Singapore
新加坡



LAWS PRACTISED 执业法律

/ British Virgin Islands
英属维尔京群岛
/ Cayman Islands
开曼群岛



ADVISES ON 执业专长

/ Dispute Resolution and
Litigation
争议解决与诉讼
/ Restructuring and Insolvency
重组与破产



CONNECT 连接